
Provincie Flevoland

1.

2.

3.

4.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van PvdA over onmenselijke situatie rondom 
noodopvang vluchtelingen Almere, ontvangen op 16 januari 2023, en de antwoorden daarop van 
het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 7 februari 2023 (3073522)

IAZe//?e mogelijkheden biedt de nieuwe aangenomen Asielwet van november 2022 de Provincie om 
regie te voeren en/ofin te grijpen wanneer de omstandigheden in de noodopvang in de 
voormalige brandweerkazerne onveranderd blijven of verslechteren?

Is GS het eens met de Partij van de Arbeid dat het ongewenst is dot vluchtelingen langer don 7 
maanden in een brandweerkazerne met minimale voorzieningen en met alle gepaarde 
psychische problemen moeten verblijven en zo nee, waarom niet?

Antwoord: Dit is inderdaad een punt van aandacht. Er is via de Kring van Commissarissen en 
het IPO aan de Landelijke Regietafel Migratie & Integratie aandacht voor gevraagd.

Wat heeft de provincie gedaan, cq wat kan de provincie doen om Almere te ondersteunen bij het 
zoeken naar een oplossing?

Antwoord: Geen. De nieuwe Asielwet ligt op dit moment bij de Raad van State en zal in de loop 
van 2023 in werking treden. Deze wet gaat over spreiding van het aantal reguliere 
opvangplekken en niet over noodopvangplekken. Noodopvang valt onder de
verantwoordelijkheid van het COA. Wanneer er geen plek meer is in de noodopvang dan 
regelen de gemeenten en veiligheidsregio's crisisnoodopvang. Provincie Flevoland heeft 
voldoende opvangplekken onder de nieuwe Asielwet.

Antwoord: Crisisnoodopvang valt onder de verantwoordelijkheid van gemeenten. De opgave 
om 450 crisisnoodopvangplekken te realiseren is opgedragen aan de Veiligheidsregio. Hierin 
heeft de provincie geen rol. Er is door de Veiligheidsregio geen inzet van de provincie Flevoland 
gevraagd.

Antwoord: ja, GS is het ermee eens met dat het ongewenst is dat vluchtelingen langer dan 7 
maanden in een brandweerkazerne met minimale voorzieningen moeten verblijven.
Aanvankelijk werden er 275 asielzoekers in de kazerne opgevangen, inmiddels is dat aantal 
teruggebracht tot 140. Ook zijn er inmiddels betere voorzieningen getroffen, zoals onderwijs 
voor kinderen, sportactiviteiten en er is een eigen kookgelegenheid.

Heeft de CdK eerder contact gehad met de betrokken bewindspersoon bij het Rijk om hem aan te 
sporen het verwerkingsproces bij IND te versnellen? Zo ja, wat heeft dat opgeleverd? Zo nee, 
waarom niet.


